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Zoom Kl: 19.02 - 21.44 
 

Beslutande Kristina Svanfeldt                    Ordförande  
Ulrika Holmberg                      Vice ordförande 
Lola Södergård                        Kassör   
Mia Cangren Malmberg           Adjungerande sekreterare 
Mattias Magnusson                 Ledamot  
Jeanette Liljebäck                   Ledamot  
Helene Norling Lundén           Ledamot 
Eva Strauss                            Suppleant     
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Åsa Liljeros Tanghöj  

Utses att justera 
 

Helén Norling Lundén  

  
 

 

Underskrifter 
                      
Sekreterare 
 

 
…......................................................................................... 
Mia Cangren Malmberg 

             Paragrafer 
                  1-13 

 
 
Ordförande 

 
…......................................................................................... 
Kristina Svanfeldt 
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Helén Norling Lundén 
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Mötets öppnande 
 
 Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet 19.02 
 
 
§ 1 Val av justerare 
  
 Styrelsen beslutade att välja Helén Norling Lundén till justerare. 
 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
  

Dagordningen fastställdes med tillägg § 8 Certifikat och registrering i Membersite. 
Punkterna under flyttades ner till § 9 - 13 

      
   
§ 3 Inkomna skrivelser 
           

 - Janna Myhre - Läsvärdesundersökningen Brukshunden 
 - Hans Glamsare – Valberedningens slutgiltiga förslag 
 - Janna Myhre - Rutin för uppvisande av registerutdrag i verksamhet med barn och unga 
 - SBK Info januari 2025 
 - Anki Lindblom – Beslut om certifikat och registrering i Membersite 
 - Katarina Swahn – Kallelse till SBK:s digitala kongress 2025 

             - Camilla Hjort – Uppdaterad Arrangörsmanual SBK-Tävling 
             - Ola Folkesson UG Stadgar 
              

  
§ 4 Utgående skrivelser 

                
   - Janna Myhre - Läsvärdesundersökningen Brukshunden - klubbar 

  - Hans Glamsare – Valberedningens slutgiltiga förslag – klubbar 
  - Rutin för uppvisande av registerutdrag i verksamhet med barn och unga –klubbar 
  - SBK Info januari 2025 – klubbar 
  - Brush Up MH figuranter och TL – klubbar 
  - Camilla Hjort – Uppdaterad Arrangörsmanual SBK-Tävling – klubbar 

   - Fredrik Olsson – Styrdokument 
              - Ola Folkesson UG Stadgar – klubbar, valberedning, årsmötesordförande 
 
§ 5 Föregående mötesprotokoll samt beslutsuppföljning 
  

Föregående mötesprotokoll gicks utan anmärkningar.  
 
 
§ 6 Ekonomiska rapporter 
  
 Lola gick igenom den ekonomiska rapporten t.o.m 2024-12-31. Dock inte fastställd ännu 

då revisorerna håller på att gå igenom räkenskaperna. 
 Budgeten som skall läggas fram på årsmötet är ännu inte fastställd då det finns 

frågetecken på TJH:s budget.  
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§ 7 Rapporter från sektorer och kommittéer 
  
 TS  
             

Det kommer vara ett domarprov 12/2 på GTBK där Carina Kronqvist ska skriva sitt 
teoretiska prov. 

 
Anders Svensson kommer ha en genomgång med domare och tävlingsledare av 
lydnadsreglerna klass 3 den 1/3. 

 Dom började gälla 2025-01-01 
 
 En inbjudan till TS-utbildning ska skickas ut men allt är inte klart ännu så vi avvaktar lite. 
 
 Vi inväntar datum för att kunna skicka ut en inbjudan till A TL-utbildning. 
 
 För övrigt har det inte hänt så mycket. 
 
 // Maria Gabrielsson D-TS 
 
 RAS/RUS         Bilaga 1 
 Birgitta Hoflin deltog på mötet för att komplettera sin rapport med  
 förtydligande vad som gäller vid utbildning av TL MH/MT när det går i 
 distriktets regi. 
 Det är distriktet på uppdrag av RUS-ansvarig som ska godkänna två personer  
 som har möjlighet att utbilda sig till lärare för att hålla dessa kurser.  
 Ett av kraven för att gå utbildningen är att man sedan är aktiv inom distriktet.  
 Det är sedan UGM som godkänner dessa två till att vara lärare.   
   
 HUS          Bilaga 2 
      
  
 TJH 
 Inget att rapportera 
 

Lola informerade att hon varit i kontakt med Kapten Ekstrand som har tagit över 
förberedelserna för TJH-DM.  

 
§ 8 Certifikat och registrering i Membersite 
 

Inkommen skrivelse från D-HUS-ansvarig.  
Hur registrering skall ske när nya instruktörer utbildas. Numera skickas inga fysiska 
certifikat och diplom ut. 
Förslag att dela ut fysiska certifikat t.o.m. 2025. Från 2026 inga certifikat. 
Alla examinerade instruktörer måste registreras i Membersite. 
 
Styrelsen beslöt att bifalla detta  
 
Hur göra med instruktörer från lokal kennelklubb? Dom har inget centralt 
medlemsregister. 
Förslag att distriktet fortsätter att utfärda certifikat. 
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Styrelsen beslöt att bordlägga frågan  
 
Kristina ställer frågan till D-HUS vad som gäller. 
 
Membersite och lokal brukshundklubb. Ska lokalklubb lägga in examinerade instruktörer i 
Membersite? 
 
Styrelsen beslöt att bifalla att examinerade före 2025 läggs på lokalklubb att registrera 
och från 2025 är det D-HUS/HUK som ansvarar för det.  
 
För övrigt ställde sig styrelsen frågande hur det följs upp att SBK-instruktör fortfarande är 
aktiv inom SBK. Många använder sig av detta i marknadsföringssyfte för egen vinning. 
 
Kristina ställer frågan till D-HUS. 
 

§ 9 VU 
  

VU tagits via Messenger 2025-01-28 att HUS-ansvarig Anki Lindholm får skaffa 
examinator till den kurs hon håller på Norskborgs LKK. 

 

  
§ 10 Hemsida / Facebook  
 

Ulrika jobbar vidare med hemsidan.  
Den kommer vara klar till årsmötet. 
Hon efterlyser även bilder att lägga ut på hemsidan. 
 
Det går fortfarande inte att komma åt Facebookkontot för att kunna ändra behörigheter. 
Trots att supporten är kontaktad. Förmodligen kommer en ny Facebooksida skapas efter 
årsmötet. 
 

 
§ 11         Rapport från organisationskonferensen 

 
Kassör och ordförande deltog på organisations konferensen som till största delen bestod 
av grupparbeten kring klubbverksamheten, medlems rekrytering och medlemsvård.  
Det var mycket bra uppblandning med distrikt, rasklubbar, FS och kanslianställda i 
grupperna.  
Det blev konstruktiva diskussioner och inspirerande samtal. Vi fick även rapport om hur 
måluppfyllningen går och hur ekonomin ser ut.  
Det har blivit betydligt bättre, dels pga. åtgärderna som vidtagits men mest pga. att man 
avyttrat fonder. 
   
Alla var överens om att det var bra med ett fysiskt möte.    

 
§ 12 Inför årsmötet 

a) Valberedning:  
Styrelsen vill uppmana klubbarna att tänka till på förslag till ny valberedning 
Ett brev kommer mejlas till klubbarna med styrelseinformation och även en liten 
uppmaning. 
 

b) Sektorsansvariga RAS/RUS, HUS, Rally:  
Som det ser ut nu är dessa poster vakanta efter årsmötet, alla måste hjälpa till att 
föreslå kandidater. 
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c) Avtackning:  

Lola fixar med blomstercheckar och förtäring. 
 

d) Budgetändringar:  
Styrelsen föreslår att man flytta pengar från föreläsning till klubbkonferens 
 

 
 

§ 13 Övrigt  
 
 Inget att ta upp  
 
 
 Avslut 
 Ordförande tackade och avslutade mötet kl. 21.44 
 
 

Nästa styrelsemöte är söndag 2 mars kl. 12.00 på Södertälje BK med efterföljande 
årsmöte kl. 13.00  


